
KA 5 KAMRATFÖRENING
HÄRNÖSAND

Protokoll nr: 3, fört vid styrelsesammanträde 2023-09-14

Plats: Marinmässen
Tid: 14.10 – 15.00

Närvarande:  Mona Rodling, Kerstin Melander, Hans Wiklander, Tommy Lindqvist, Margit Englund, 
Jens Boeng, Ove Strömberg, Jan Brännholm och Hans-Erik Fahlén. 
Ej närvarande:  Bengt-Ivar Rådström, Uno Gradin och Elisabeth Näslund.

§ 20 Sammanträdet öppnas
Ordförande Mona hälsade oss välkomna.

§ 21 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 22 Val av justerare
Valdes Jens Boeng

§ 23 Föregående protokoll från sammanträdet 2023-01-10
Protokollet lästes upp av ordföranden och lades sedan med godkännande till handlingarna.

§ 24 Utvärdering av kamratföreningsträffen
Konstaterades att all flöt på mycket bra. Beslutades att S O Eriksson, som ställde upp i många 
sammanhang, skulle på något sätt premieras. Ove föreslog att alla som jobbat borde få en belöning, 
och Margit kom med förslaget att en lunch vore lämpligt. Beslutades att föreningen bjuder de som 
jobbat med träffen på lunch. Vi väntar med det tills att vi fått alla räkningar, så vi ser det ekonomiska 
läget. Mona har fått många mail från de olika föreningarna, där de framför sitt tack för ett mycket bra 
arrangemang. Sammanfattningen blir därför att alla synes vara nöjda (vilket även vi är).

§ 25 Ekonomin
Tommy sade att vi äger cirka 100 000 kronor. Vi har inte fått alla räkningar, så vi kan inte bedöma hur 
ekonomin för träffen slutade och därför inte heller hela vår ekonomiska ställning. Vi får göra en 
sammanställning när vi vet summan på alla utgifter och inkomster.
Beslutades att vi även i fortsättning tar samma priser i baren som vi gjorde vid träffen.

§ 26 SMKR 2023-10-18—19  
Hasse informerade om träffen och det beslutades att han deltar som representant för föreningen. Det 
beslutades även att vi frågar S O Eriksson om han har möjlighet att deltaga.

§ 27 Några aktiviteter under hösten   
Eftersom vi nyligen hade en stor träff med två middagar har vi ingen höstmiddag i år. Vi satsar istället 
på en Pubafton den 17 november klockan 18 (Bio från 17.30). Det blir då Janssons Frestelse. Ove 
kollar pris och meddelar Hasse som i sin tur kontaktar Tommy avseende vilket pris vi ska ta för 
måltiden. Vi inbjuder övriga frivilligorganisationer att deltaga.



§ 28 Öka antalet sidor i nästa nummer av Bäverposten
Hasse har via Uno fått uppgift om att fyra extra sidor kostar 1 200 kronor plus moms. Beslutades att 
det räcker med normalt antal sidor. Kamratträffen kommer säkert att dominera kommande nummer. 
Det som inte ryms avseende annat innehåll får vi flytta till kommande nummer.
Vi måste dock slutligen, innan tidningen trycks, kontrollera ifall det finns pengar att ge ut någon 
tidning.

§ 29 Övriga frågor
Ove önskade att vi skulle tänka på vem som kan tänkas ta över framöver som klubbmästare. Janne 
framförde önskemål till kassören om att få resultat- och balansräkning, när så kan göras och att den 
skickas till hela styrelsen. Margit Englund framförde önskemål om att styrelseprotokollen även skickas 
till revisorerna vilket de naturligtvis ska få.

§ 30 Nästa möte
Beslutades att vi kallar till ett möte då alla fakturor från träffen kommit.

§ 31 Nu är mötet slut
Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Hans Wiklander Mona Rodling Jens Boeng
Sekreterare Ordförande Justerare


